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Styrelsemöte 
Handbollspojkarna Tibro 

 
Närvarande: Peter Söderlund, Jessica Andersson, Kristian Lagerström, Kenneth Påhlsson, Anto 

Dodic, Magnus Pettersson, Viktor Lannemyr, Magnus Påhlsson 
 

 

§1 Mötets öppnande 
Peter hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat. 
 

 

§2 Godkännande av dagordning 
Dagordning Godkännes 
 

 

§3 Val av justerare 
Kenneth Påhlsson 
 

 

§4 Tidigare protokoll 
Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna löpande 
 

 

§5 Inkomna skrivelser 

Inga att notera  
 

 

§6 Ekonomi 
274.000kr på kontot. Kenneth delar ut resultatrapport och verksamhetsberättelse till årsmötet redan nu för 

han kommer inte att medverka på årsmöte. Alla som är på plats tittade igenom pappren och gavs möjligheter 

att ställa frågor. 
 

 

§7 Seniorverksamhet 
Vi jobbar vidare med tränarfrågan. Serieanmälan stängde 1 maj och vi har anmält A-lag i div 2 och B-lag i 

div 4. Gunta jagar rätt kontaktuppgifter till spelarna. Kenneth och kansliet har fått en länk med lite uppslag 

på frågor (google forms) 

 Har vi inte tillräckligt många namn klara innan lottning bör ett B-lag dras ur. Kenneth kollar datum för detta 

och vi avvaktar serieförslag från Handboll Väst. 
 

 

§8 Ungdomsverksamhet 

Inga lag är i träning längre. 0708 har anmält sig till nivå 2 samt USM (+arrangör). Alla spelare har sagt att 

kommer fortsätta. Träningen återstartas när skolan startar. Om det eventuellt samlas för beachhandboll får bli 

en senare fråga. 09-10 har beslutat att bara anmäla ett lag i -10 och ska dispens för de 5st -09:or som är kvar. 

Anmälan till skadevi ligger uppe på nätet. Handbollsskola födda -13 har kört fram till påsk och sedan haft 

avslutning. Totalt 12-13 killar och 7 tjejer. Mattias, Johan, Lotta och Jonas har hållit ihop det och anmält till 

handbollsfestivaler. BOLLKOLL födda -14 har THK driftat. Vår grova uppskattning är att det är 8-10 killar. 

3-4 killar födda -11 och -12 har kört med Emilia och Christian i THK. Gunta kollar med Emilia vilka vi kan 

jobba vidare med (finns på www.laget.se/tibrohk). Nästa år är det dags för 2015 att starta upp. 
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§9 Utbildning 
Jessica vill gärna gå någon form av idrottsskadeutbildning 
 

 

 

§10 Sponsring 
Vi har några obetalda fakturor för sponsring. Några skyltar ska tas ner och några behöver ändras. Vi planerar 

att beställa dräkter. Kenneth har tagit några kontakter för att få in finansiering av dessa. Vi kan hämta ut 

varor på grönsakshuset istället för pengar. Vi erbjuder möjligheten till någon i föreningen att ringa runt och 

sälja sponsring mot provision enligt ett visst upplägg. Viktor kollar om det går att forma något slags koncept 

för detta trots covid och stämmer av med Peter. 
 

 

§11 Cafeterian   

Vi har fortfarande lite saker kvar i cafeterian som behöver tas till vara. Jessica roddar lite med det (Limmet, 

Meto). 
 

 

§12 Administration   

Efter corona har lugnat sig så är styrelsen enig i att det är viktigt att Gunta utgår fysiskt från föreningspoolen. 

Kenneth har mejlat en lista med arbetsuppgifter på kansliet. Skulle Gunta kunna arbeta med att rigga de nya 

årskullarna? Scanna av vilka handbollsföräldrar som finns, marknadsföra handboll på skolor rigga aktivitet 

osv. 
 

 

§13 Övriga Frågor 

Newbody-försäljningen avslutad. Jessica har alla beställningar. Seniorspelarna kan använda sin avans till att 

hämta ut varor på Team Sportia. 

Årsmöte planeras till 29 maj kl. 10.00 – Gunta utlyser på sedvanligt sätt.  Fyllnadsval efter Meto och Lars. 

Anton och Anto kliver in men vi behöver alla se över möjligheten att få in nya krafter (gärna kvinnor). 

Vi har många idrottsrabatten kvar och många som inte betalat. 

Gunta startar upp en Ravellibutik. 

 
 

§14 Nästa möte 

Måndag 29 maj klockan 10.00 i ZOOM/sporthallen (i anslutning till årsmötet). 
 

 

§15 Avslutande av möte 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat. 
 

 

 

 

Mötesordförande                                                                         Protokollförare  

Peter Söderlund                                                                             Kristian Lagerström 

 

 

 

__________________________                                                  _________________________________  

 

Justerare 

Kenneth Påhlsson 

 

 

 

__________________________ 


